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VERSLAG INLOOPAVOND 
 
 
 
 
Op 22 september 2009 is er een inloopavond gehouden in het Wijkhuis 'De Vlinder'. 
Deze avond is samen met het Wijkbelang georganiseerd Namens de gemeente 
Heerenveen waren mevrouw A. Stelma (wijkmanager) en mevrouw Y. Schotanus 
(afdeling Visie en Beleid) aanwezig. Bewoners van de wijk hadden tijdens deze 
inloopavond de mogelijkheid om vragen te stellen en opmerkingen kenbaar te ma-
ken over de Nota van Uitgangspunten. Tijdens deze avond zijn er circa 65 belang-
stellenden geweest. Onderstaande vragen en opmerkingen zijn aan de orde ge-
weest tijdens deze avond: 
 
Zijn er nog ontwikkelingen te verwachten op de plek van Park Ten Woude? 
Er zijn geen ontwikkelingen te verwachten op de plek van Park ten Woude. De hui-
dige situatie zal in het bestemmingsplan worden vastgelegd en er zal niet worden 
voorzien in herstructurering of woningbouw. 
 

--- 
 
Welke ontwikkelingen zullen plaatsvinden in het centrumgebied van De Ak-
kers?  
De diverse plannen bevinden zich nog een onderzoeksfase. Pas als de plannen 
concreet zijn, kunnen ze meegenomen worden in het bestemmingsplan. 
 

--- 
 
Vragen m.b.t. de bloemenkiosk aan het Akkersplein 
De eigenaresse van de bloemenkiosk aan het Akkersplein 185 heeft verschillende 
vragen/opmerkingen. Zij geeft aan zeer ontevreden te zijn over het feit dat de ge-
meente nog steeds geen duidelijkheid heeft verschaft over het centrumgebied. Naar 
haar mening was deze avond de uitgelezen kans geweest om deze plannen te 
presenteren. 
Tevens geeft zij aan dat indien de Lidl gaat verhuizen naar een andere locatie aan 
het Akkersplein, zij erg graag een plek voor haar bloemenkiosk zou willen hebben 
bij deze locatie.  
Tot slot vraagt zij zich af waarom er naast haar kiosk wel een extra kiosk mocht 
worden gebouwd, maar dat de gemeente niet toestaat dat zij haar kiosk uitbreidt. 
 
Met betrekking tot de ontwikkelingen in het centrumgebied wordt verwezen naar bo-
venstaande vraag. 
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Op basis van het standplaatsenbeleid en het bestemmingsplan was het mogelijk om 
twee kiosken op te richten op het Akkersplein. Er was dus nog ruimte voor één 
kiosk. Deze kiosk mag een maximale inhoud hebben van 50 m³. Uitbreiding van de 
bestaande bloemenkiosk is niet mogelijk omdat de totale inhoud dan meer dan 50 
m³ zou worden. 

--- 
 
Kan er ook wat gedaan worden aan het groenonderhoud van de wijk?  
Een bestemmingsplan kan wel regelen dat gronden de bestemming 'Groen' krijgt, 
maar kan het onderhoud van dit (openbaar) groen niet regelen. 
 

--- 
 
Zijn de grenzen van het plangebied al definitief? 
Deze vraag is met name van toepassing op de grenzen van Oranjewoud-West, 
onderdeel van het plangebied van De Akkers. Vooralsnog heeft het college aan-
gegeven een duidelijke grens te willen hanteren. In dit geval is dit de A32. Daar-
naast heeft het college ook benadrukt dat een dorpsgrens wat anders is dan een 
bestemmingsplangrens.  
De wens van plaatselijk belang Oranjewoud is om Oranjewoud-West op te nemen in 
het bestemmingsplan voor het dorp Oranjewoud. Dit heeft plaatselijk belang ook 
aangegeven op de informatie- en inspraakavond voor het bestemmingsplan Oranje-
woud (21 september 2009). Een vertegenwoordiger van plaatselijk belang (de heer 
Brouwer) heeft dit ook nogmaals aangegeven tijdens de inloopavond voor het be-
stemmingsplan 'De Akkers'. 
 

--- 
 
Hoeveel uitbreidingsmogelijkheden krijgt het ingenieursbureau Oranjewoud? 
Een bewoner van een naastgelegen perceel stelt deze vraag. Hij vreest dat als er 
een uitbreiding komt van het kantoor, het gebouw waarschijnlijk hoger wordt, waar-
door zijn privacy wordt aangetast. 
 
Bedrijven worden conform de huidige situatie inbestemd. Wel zal er beperkte ruimte 
worden geboden voor noodzakelijke aanpassingen. Op dit moment is nog niet dui-
delijk hoeveel bedrijven kunnen uitbreiden. Bij het maken van het bestemmingsplan 
zal dit duidelijk worden. 
 

--- 
 
Wordt de geluidswal langs de A32 ook nog opgehoogd?  
De geluidswal valt niet in het bestemmingsplan 'De Akkers/Ten Woude'. Hier wordt 
in de Nota van Uitgangspunten dan ook geen aandacht aan besteed. 
 


